

本會參與全球華人乳癌病友組織聯盟大會

香港乳癌基金會代表於今年 4 月 25 至 28 日，前赴美國洛杉磯參與第四屆全球華人乳癌病友組織聯盟大會。本會醫務顧問郭子熹醫生在會上介紹了香港乳癌資料庫的初步數據分析報告[\[連結到簡報\]](#)，本港乳癌患者最常見的乳癌高危因素為運動不足、從未餵哺母乳和高度精神壓力。另外，數據亦顯示，通過定期檢查偵測的腫瘤平均較細，只及自己無意中發現的腫瘤的三分之二。

乳癌基金會副主席王天鳳在工作坊上分享香港乳癌基金會籌募的經驗和設計籌款方案的策略。王女士更獲大會選為全球華人乳癌病友組織聯盟執行委員會成員(2012-14)。

Participating in Overseas Conference of Global Chinese Breast Cancer Groups.

The HKBCF representatives attended the 4th Global Chinese Breast Cancer Organizations Alliance Conference between 25 and 28 April 2012 in Los Angeles, USA. Dr Carol Kwok, medical advisor of the HKBCF presented the latest data analysis of Hong Kong Breast Cancer Registry [\[link to presentation\]](#). It has shown that lack of physical exercise, no experience of breastfeeding and experience of high-level stress are the most common risk factors for breast cancer among local patients. The data also indicated that the average size of screen-detected tumours was smaller, or two-third of those detected by patients by chance.

Mrs. Mary Wong Hemrajani, Vice-Chairman of the Foundation shared in a workshop the fundraising experience and strategies of our Foundation. Mary was elected as a member of the GCBOA's Executive Steering Committee (2012-14)

[圖片說明 / Caption] :



本會醫務顧問郭子熹醫生(右)與角聲癌症協會資深主任/聯盟現任主席楊王惠真合照。

Dr Carol Kwok, medical advisor of the HKBCF (right) and Ms. Lucy Young , Senior Director of Herald Cancer Association and Current Chair of GCBCOA.



乳癌基金會副主席王天鳳在工作坊上分享香港乳癌基金會籌募的經驗和設計籌款方案的策略。

Mrs. Mary Wong Hemrajani, Vice-Chairman of the Foundation shared in a workshop the fundraising experience and strategies of our Foundation.



這是香港乳癌基金會第二次參與全球華人乳癌病友組織聯盟大會。

This is the second time the HKBCF participated in the GCBCOA conference.